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INDEPENDENT INSTRUCTION

METAL LATCH REPLACEMENT  
ON THE DRIVER WINDOW

As a supplier of a broad array of highly-engineered components in the recreation and transportation product markets, safety, education and customer satisfaction are 

our primary concerns. Should you have any questions, please do not hesitate to contact us at 432-LIPPERT (432-547-7378) or by email at customerservice@lci1.com.  

Self-help tips, technical documents, product videos and a training class schedule are available at lippert.com or by downloading the LippertNOW app.

Resources Required

A. Drill with 11/64" bit

B. Rear latch (04264)

C. Front latch (04263)

D. Rivets (4233)

Procedure

1. Drill out the rivets of the existing latch with a 1/8" drill (Fig. 1).

2. Increase hole diameter with a 11/64" drill (Fig. 2).

Fig. 1
Fig. 2

Fig. 3

3. Install the front latch (3A) and rear latch (3B) with the rivets provided.
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https://manuals.plus/m/88a2c6ee07e5e0fdf18e5023b5af9c2328b244738fb2d44afb9b2cb1a80fbc61
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INSTRUCTION INDÉPENDANTE

REMPLACEMENT DU LOQUET MÉTALLIQUE 
SUR LA VITRE DU CONDUCTEUR

En tant que fournisseur d'une large gamme de composants de haute technologie sur les marchés des produits de loisirs et de transport, la sécurité, l'éducation et 

la satisfaction de la clientèle sont nos principales préoccupations. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à nous contacter au 432-LIPPERT (432-547-7378) ou par 

courriel à customerservice@lci1.com. Des conseils d'auto-assistance, des documents techniques, des vidéos de produits et un programme de cours de formation 

sont disponibles sur lippert.com ou en téléchargeant l'application LippertNOW.

Resources Required

A. Perceuse avec mèche 11/64"

B. Loquet arrière (04264)

C. Loquet avant (04263)

D. Rivets (4233)

Procedure

1. Enlever les rivets existants avec une mèche de 1/8" (Fig. 1).

2. Agrandir les trous avec une mèche 11/64" (Fig. 2).

Fig. 1
Fig. 2

3. Installez le loquet avant (3A) et le loquet arrière (3B) avec les rivets fournis.

Fig. 3
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